
Brose North America, Inc.
3933 Automation Avenue
Auburn Hills, MI 48326
USA

Tel:	 + 1 248 339 4000
Fax:	 +1 248 339 4099
Email:	 detroit@brose.com

GPS coordinates:
Longitude: 83º 15‘ 17“ W
Latitude: 42º 42‘ 0“ N

Approaching from Interstate 75, take Exit 83A and turn left on to Joslyn Road (North). After 0.3 miles turn 
right on to Harmon Road (East) and after a further 1.7 miles turn right on to Automation Avenue. Brose 
is on the right-hand side.

Approaching from the airport, head east on Interstate 94 towards Detroit, then exit onto the I-75 north 
towards Flint. Stay on the I-75 for approximately 30 miles, then leave the highway at Exit 81. At the next 
set of lights turn right on to Lapeer Road/M-24. Now drive north for 0.6 miles and turn left on to Harmon 
Road (the Palace of Auburn Hills is on your left). After around 0.6 miles, turn left into Automation Avenue. 
Brose is on the right-hand side.
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Brose North America, Inc.
3933 Automation Avenue
Auburn Hills, MI 48326
USA

Telefon:	 + 1 248 339 4000
Telefax:	 +1 248 339 4099
E-Mail:	 detroit@brose.com

GPS-Koordinaten:
Länge: 83º 15‘ 17“ W
Breite: 42º 42‘ 0“ N

Von der I-75 kommend nehmen Sie die Ausfahrt 83A und biegen in die Joslyn Road (Nord) links ab. 
Nach 0.3 Meilen fahren Sie rechts in die Harmon Road (Ost) und biegen nach 1.7 Meilen in die Automation 
Avenue rechts ab. Sie finden Brose auf der rechten Seite.

Vom Flughafen kommend fahren Sie auf die Autobahn I-94 nach Osten Richtung Detroit bis zur Ausfahrt 
auf die I-75 nach Norden Richtung Flint. Sie fahren ca. 30 Meilen auf der I-75 und verlassen die Auto-
bahn an der Ausfahrt 81. An der nächsten Ampel biegen Sie auf die Lapeer Road/M-24 rechts ab. Nun 
fahren Sie 0.6 Meilen Richtung Norden und biegen links in die Harmon Road ab (der „Palace of Auburn 
Hills“ ist links von Ihnen). Nach etwa 0.6 Meilen geht es links in die Automation Avenue. Sie finden Brose 
auf der rechten Seite.
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